
Protokó  Nr 4/2010

z Sesji Rady Gminy w Nowym Korczynie, która odby a si  w dni 28 grudnia 2010r. w sali
narad Urz du Gminy przy ul. Buskiej.

Sesji przewodniczy  Przewodnicz cy Rady Gminy  Pawe  Kulik.

W posiedzeniu uczestniczyli: 15 radnych Rady Gminy, 15 radnych oraz Wójt Gminy
mgr in . Pawe  Zagaja, Skarbnik Gminy Agnieszka Nowak,  Zast pca Wójta – Piotr Strach,
Przewodnicz cy Rady Powiatu – Krzysztof Gajek, Przedstawiciel Zarz du Powiatu -  Andrzej
Lasak, Komendant Powiatowy Policji – Roman Sobczak, Komendant Powiatowy Pa stwowej
Stra y Po arnej w Busku Zdroju- Kazimierz cibi o, Komendant Gminny OSP – Andrzej
Wajs, Przedstawiciel Vatterfall Heat Poland Dorota Kraskowska, Przedstawiciel PGE
Elektrociep owni Kielce S.A. Teresa W odarska, Dyrektor Samorz dowego Gimnazjum w
Nowym Korczynie – Barbara Karnawalska, Dyrektor Publicznej Szko y Podstawowej w
Nowym Korczynie- Bogus awa Zi tara, Dyrektor Publicznej Szko y Podstawowej w Starym
Korczynie- Bo ena Kruk, Dyrektor Publicznej Szko y Podstawowej w Ostrowcach- Jadwiga
Kli , Dyrektor Szko y Podstawowej w Brzostkowie – Joanna Chaczyk, Dyrektor Placówki
Opieku czo-Wychowawczej w Winiarach- Ligia P onka, Kierownik SZOZ- Alicja
Weso owska, Kierownik GOK- Bogumi a Zawada, Kierownik GOPS- S awomir Wawrzeniec,
Dyrektor BOSzS- Izabela B aszczyk- Pa ys, Dyrektor ZGK – Henryk Podsiad o, Kierownik
Referatu Infrastruktury UG- Stefan Majcher, radca prawny oraz so tysi i mieszka cy Gminy.

Sesj  rozpocz to o godz. 1015 a zako czono o godz. 1220.

Porz dek obrad:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocno ci obrad.
2. Przyj cie porz dku  obrad.
3. Przyj cie protokó u poprzedniej sesji.
4. Interpelacje radnych.
5. Sprawozdanie Wójta Gminy z dzia alno ci za okres mi dzy sesjami.
6. Rozpatrzenie  projektów i podj cie uchwa  w sprawach:

a. uchwalenia zmian w bud ecie gminy Nowy Korczyn na 2010r.,
b. ustalenia wykazu wydatków niewygasaj cych z ko cem roku bud etowego 2010

oraz okre lenia ostatecznego terminu dokonania tych wydatków,
c. zmiany uchwa y Nr III/8/2010 Rady Gminy w Nowym Korczynie  z dnia 16

grudnia 2010r. w sprawie wysoko ci stawek podatku od nieruchomo ci, zwolnie
od podatku, zarz dzenia jego poboru w drodze inkasa, okre lenia inkasentów i ich
wynagrodzenia oraz w sprawie ustalenia wzoru deklaracji na podatek od
nieruchomo ci,

d. zabezpieczenia rodków finansowych na realizacj  zadania inwestycyjnego
dofinansowanego ze rodków Pa stwowego Funduszu Rehabilitacji Osób
Niepe nosprawnych dotycz cego obiektu s cego rehabilitacji w zwi zku



z potrzebami osób niepe nosprawnych pn.„Modernizacja instalacji centralnego
ogrzewania w budynku SZOZ w Nowym Korczynie”,

7. Odpowiedzi na interpelacje.
8. Zapytania i wolne wnioski.
9. Zamkni cie obrad.

Ad. 1.
Przewodnicz cy RG  P. Kulik  powita  zebranych i o godzinie 1015 otwar  obrady

czwartej sesji, o wiadczaj c, e ustawowy sk ad naszej Rady Gminy wynosi 15 radnych,
a bezwzgl dn  wi kszo  stanowi 8 radnych, zgodnie z list  obecno ci aktualnie na sali
znajduje si  15 radnych, co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych decyzji.

Ad. 2.
P. Przewodnicz cy RG zg osi  wniosek o usuni cie z porz dku obrad punktu 6e)

podj cie uchwa y  w sprawie zmiany uchwa y Nr XLI/139/93 Rady Gminy w  Nowym
Korczynie z dnia 10 listopada 1993r. w sprawie utworzenia jednostki organizacyjnej pod
nazw  Zak ad Gospodarki Komunalnej w Nowym Korczynie oraz punktu 6f) podj cie
uchwa y  w sprawie ustalenia dla Wójta Gminy Nowy Korczyn miesi cznego limitu
kilometrów na jazdy lokalne, argumentuj c, i  podczas posiedzenia Komisji, Bud etu,
Finansów i Planowania radni wspólnie z p. Dyrektorem ZGK doszli do wniosku, e podj cie
przedmiotowych uchwa  w chwili obecnej jest bezzasadne.
Przewodnicz cy RG podda  pod jawne g osowanie w/w zmiany, w którym za by o 15
radnych, nikt nie wyrazi  sprzeciwu i nikt nie wstrzyma  si  od g osu, po czym stwierdzi , e
zmiany zosta y przyj te przez radnych jednog nie. Nast pnie podda  pod jawne g osowanie
ca y porz dek obrad wraz ze zmian , w którym za by o  15 radnych, nikt si  nie wstrzyma  od

osu i nikt nie wyrazi  sprzeciwu, po czym p. Przewodnicz cy RG stwierdzi , e porz dek
obrad zosta  przyj ty jednog nie.

Ad. 3.
Nast pnie Przewodnicz cy RG podda  pod g osowanie jawne protokó  poprzedniej

sesji RG, w  którym: za – by o 15 radnych, nikt si  nie wstrzyma  od g osu, nikt nie wyrazi
sprzeciwu, po czym stwierdzi , e protokó  poprzedniej sesji zosta  przyj ty jednog nie.

Ad. 4.
Nikt nie zg osi  interpelacji w tym punkcie.

Ad. 5.
Nast pnie P. Wójt Pawe  Zagaja z  sprawozdanie ze swojej dzia alno ci za okres mi dzy
sesjami:

1. P. Wójt uczestniczy  w spotkaniu ze s bami p. Wojewody z p. Dyrektor Wydzia u
Polityki Spo ecznej Renat  Murawsk  oraz p. Kierownikiem Oddzia u Ochrony

rodowiska i Rolnictwa oraz Usuwania Skutków Kl sk ywio owych Leszkiem
Papajem w sprawie wyp aty zasi ków  z tytu u powodzi dla mieszka ców Gminy



Nowy  Korczyn.  Wyja ni  p.  Wójta,  e  uzyska  tam  informacj ,  e  sprawy  zwi zane
z powodzi  powinny by  ju  dawno zako czone i komisje szacuj ce starty powinny
zako czy  swoj  prac . Podkre li  p. Wójt, e jedynie w przypadkach, gdy
w protoko ach do 14 lipca b.r. znajduj  si  zapisy o stratach w budynkach
gospodarczych, maszynach czy zwierz tach mo liwe jest dalsze szacowanie strat i w
formie aneksu do czenie ich do tych protoko ów i tylko na ich podstawie mo na
ubiega  si  o pomoc z ARiMR, natomiast w innych przypadkach szacunek jest
niemo liwy.  Zwróci  uwag  p.  Wójt,  e  obecna  sytuacja  spowodowana  jest  tym,  e
informacja nie dociera a w  odpowiednim czasie do mieszka ców, w zwi zku z tym
nadal przychodz  do Urz du osoby poszkodowane, które posiadaj  niespójna
dokumentacj . Doda  p. Wójt, e p. Wojewoda niejednokrotnie proponowa a pomoc w
postaci skierowania komisji do szacowania by usprawni  ca  procedur , jednak e
Gmina nie skorzysta a z tych propozycji. Obecnie komisja szacuje tylko w przypadku,
gdy zg oszone by y straty do protoko u przed 14 lipca  b  na podstawie decyzji firm
ubezpieczeniowych stwierdzaj cych poniesione straty w wyniku powodzi. Szacunki te
odbywaj  si  na podstawie  kalkulatora Ekocenbud-u.

2. P. Wójt poinformowa  o powo aniu na stanowisko Zast pcy Wójta p. Piotra Stracha,
który jest znany w naszej Gminie z dzia alno ci spo ecznej jako Prezes
Stowarzyszenia „Nasze Powi le” oraz  Prezes Klubu Sportowego WIS A i zgodnie
z Regulaminem Organizacyjnym Urz du Gminy podlega  mu b dzie Referat
Infrastruktury, GOPS, ZGK, stadion, plac targowy.

3. Zosta a powo ana komisja stypendialna pod przewodnictwem p. Przewodnicz cego
RG, która zapozna a si  z 383 z onymi wnioskami i pozytywnie rozpatrzy a 288.
P. Wójt doda , e komisja przyznaj c pomoc kierowa a si  kryterium dochodowym
wnioskodawców. Na wyp at  tych wiadcze  Gmina dosta a dotacj  z MEN
w wysoko ci 24 978z  i z w asnego bud etu do a 16 964z , co pozwoli o przyzna
pomoc w wysoko ci 145z  na dziecko.

4. W kwestii spraw zwi zanych z rolnictwem to nadal w zwi zku z powodzi  tegoroczn
umarzane s  przez p. Wójta czwarte raty podatku rolnego. P. Wójt poinformowa , e

cznie umorze  za trzecie raty tego podatku by o na kwot  ponad 89tys., natomiast za
czwarte przewiduje si  w granicach 90tys.-95tys. z .

5. P. Wójt poinformowa , e cz  inwestycji nie zosta a zrealizowana zgodnie z
harmonogramem w br. w zwi zku z pó nym og oszeniem przetargów i aur  zaistnia a
konieczno  podpisania aneksów do umów, niestety cz  niewykorzystanych
rodków pochodz cych z  MSWiA czy Urz du Marsza kowskiego Gmina

zobowi zana jest zwróci  m.in. 100tys. na remont ul. Stopnickiej z uwagi na fakt, e
nie nast pi o rozpocz cie realizacji tego zadania w tym roku. Zwróci  uwag  p. Wójt,
e ponad 200tys. Rada Gminy b dzie musia a wyasygnowa  na przebudow  dróg

przeciwpowodziowych w przysz orocznym bud ecie z w asnych rodków, gdy
zosta y pozawierane umowy w br. z wykonawcami, a rodki niewykorzystane zosta y
bezpowrotnie zwrócone.



Ad. 6a.
P. Przewodnicz cy RG wyja ni , e podczas posiedzenia Komisji Bud etu, Finansów

i Planowania radni nanie li ma e zmiany do przedmiotowego projektu uchwa y i w zwi zku
z tym zostanie on podj ty w zmienionej formie ni  otrzymali go radni z  materia ami na sesj .

Na  pro  p.  Przewodnicz cego  RG  G os  zabra a  p.  Skarbnik,  wyja ni a,  e   w  §  1
zwi ksza si  dochody i wydatki w zwi zku z przyznaniem dodatkowych rodków w kwocie
10 000z  z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych Województwa wi tokrzyskiego na
odbudow  drogi dojazdowej do gruntów rolnych, w  § 2 zabezpiecza si  wk ad w asny w
kwocie 4000z  w zwi zku z dofinansowaniem z FOGR, w § 3 zwi ksza si  dochody w
zwi zku ze zwrotem prowizji z PZU z tytu u ubezpiecze   dla Szko y Podstawowej w N.
Korczynie w kwocie 3035,76z   i dla Szko y Podstawowej w Ostrowcach w kwocie 305,76, w
§ 4 kwota 281 225,15 to wysoko  odszkodowania z PZU dla Samorz dowego Gimnazjum w
Nowym Korczynie za straty po powodzi, w §5 zmiany dotycz  wydatków wynikaj cych
z ponownego przeliczenia p ac i pochodnych w projekcie systemowym realizowanym przez
GOPS, w § 6 udziela si  dotacji  przedmiotowej ZGK w dziale dostarczenia wody i wynika to
z faktu, e ZGK nie posiada wystarczaj cego planu wydatków, bo nie by y przewidziane
koszty zakupu wody z uj cia Nida 2000.doda a p. Skarbnik, e te dodatkowe koszty wynikaj
z faktu, e w asne uj cie Gminy zosta o zalane podczas tegorocznej powodzi i do chwili
obecnej nie zosta o ponownie uruchomione. W zwi zku z przedstawionymi wy ej zmianami
w §7 i w §8 nast pi y równie  zmiany w za cznikach obrazuj cych dotacje.

Na pro  p. Wójta g os zabra  p. Dyrektor ZGK by szczegó owo omówi  potrzeb
przekazania przez Gmin  dotacji na dostarczanie wody, p. Dyrektor wyja ni , e w planie
wydatków  ZGK nie planowa , e dojdzie do sytuacji, e woda b dzie kupowana, a w chwili
zalania  uj cia   zaistnia a konieczno  zakupu wody z uj cia Nida2000 przy jednoczesnym
remoncie istniej cego uj cia. Zwróci  uwag , e wynik bada  pierwszego pomiaru i drugiego
by  pozytywny, jednak e nie by o zgody Sanepidu  na uruchomienie tego  uj cia, w zwi zku
z tym zosta o zlecone technologom spod Poznania opracowanie ”Programu naprawczego na
wypadek gwa townego pogorszenia stanu wody powierzchniowej”, czyli na wypadek
powodzi. W dokumentacji tej by o przedstawione kilka wariantów i to Sanepid mia
zadecydowa , który b dzie najodpowiedniejszy, jednak e do tej pory jeszcze nie dosz o do
spotkania technologów  z przedstawicielami Sanepidu, planowane jest ono na 4 stycznia.
W zwi zku z  powy szym Zak ad nie przewidzia  w planie zwi kszonych kosztów  w dziele
dostarczanie wody.

Uzupe niaj c wypowied  p. Dyrektora p. Wójt wyja ni , e dotacja wynika z faktu, e
ZGK nie mo e wydatkowa  pieni dzy wypracowanych, gdy  spowodowa oby to naruszenie
dyscypliny finansów publicznych. Doda , e na koniec roku zwrócony zostanie do bud etu
Gminy wypracowany zysk – ponad 100tys. z . W kwestii rodków od p. Marsza ka z
Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych to kwota 10tys. pochodzi z oszcz dno ci jakie z
ko cem roku powsta y z  tego tytu u, p. Wójt przypomnia  , e Gmina otrzyma a poprzednio
30tys. równie  tego Funduszu. Natomiast zmiany zwi zane z wydatkami  GOPS wynikaj  z



realizacji przez te jednostk  programu systemowego i wynagrodzeniami dla koordynatora,
moderatorów, osób przeprowadzaj cych szkolenie.

P. so tys Z. Jagie o zabra  g os w kwestii uj cia wody, zwróci  uwag  na poniesione
dotychczas koszty zwi zane z remontem tego  uj cia, a mieszka cy opowiadaj  si  za
korzystaniem z uj cia Nida2000, wi c bezzasadne jest inwestowanie w co  co nie jest
przysz ciowe. Zwróci  uwag , e  woda z Nidy2000 produkowana jest wg najnowszych
technologii a nie jest dro sza od tej gminnej.

Do wypowiedzi p. so tysa odniós  si  p. Wójt, poinformowa , e Rada Gminy
poprzedniej kadencji zadecydowa a o przy czeniu si  do starego uj cia, którego remont
kosztowa  ponad 200tys. zwróci  uwag , e  z racji tego, e uj cie, z którego korzystali
mieszka cy zosta o uszkodzone w  wyniku powodzi w adze poprzedniej kadencji zwróci y si
o rodki do instytucji zewn trznych na odbudow  w asnego uj cia wody i w zwi zku  z tym
otrzymane rodki z tego tytu u musia y by  wydatkowane zgodnie z przeznaczeniem. P. Wójt
potwierdzi , e rzeczywi cie woda z uj cia  Nida2000 jest bardzo dobrej jako ci i Zwi zek
Mi dzygminny Nida2000 si  pr nie rozwija  i do czaj  si  do niego kolejne gminy. Doda ,
e na koniec 2011roku zwodoci gowana b dzie m.in. Gmina Bejsce w nie dzi ki

cz onkowstwu w Zwi zku. Podkre li  p. Wójt, e konieczne jest uruchomienie w asnego
uj cia  w nie  z  uwagi  na  otrzymane  dotacje,  z  których  Gmina  do  ko ca  roku  musi  si
rozliczy .  Poinformowa  p. Wójt, e jest równie  jego zdaniem bezzasadne by o wyst pienie
ze Zwi zku, gdy  siedziba znajduje si  na terenie Gminy Nowy Korczyn i to nasza gmina
powinna by  liderem tego Zwi zku i stawia  warunki. Zwróci  uwag  p. Wójt, e ogromnym
problem jest „dziurawy wodoci g”, który powoduje ogromne straty. Podkre li  p. Wójt, e do
tematu przy czenia si  do Zwi zku Mi dzygminnego Nida2000 wróci, w  momencie gdy
zminimalizowane zostan  straty a to mo liwie b dzie tylko poprzez uszczelnienie sieci
wodoci gowej. Poinformowa  p. Wójt, ze Gmina Nowy Korczyn nadal jest obci ana przez
Zwi zek sk adkami na cele inwestycyjne mimo, e nie jest ju  cz onkiem, wi c b dem by o
wyst pienie z niego, doda  p. Wójt, e po uszczelnieniu nitki wodoci gowej i uporaniu si  ze
startami b  prowadzone rozmowy z szefem Zwi zku i z radnymi o ponownym
przyst pieniu do Zwi zku, ale na pewnych zasadach. Z uwagi na fakt, e Gmina Nowy
Korczyn jest prawie w 100% zwodoci gowana nie ma mo liwo ci ubiegania si  o rodki
finansowe z programów na budow  now  sie  wodoci gow .

P. so tys Z. Jagie o zwróci  uwag , e rodki przekazane na remont uj cia i inne
dotacje na ten cel mog y by  wykorzystane na wymian  rur w istniej cym wodoci gu.
Podkre li  p. so tys, e spo ecze stwo nie chce korzysta  z wody ze starego uj cia. I by y
w tym celu zbierane odpowiednie podpisy.

P. Wójt podkre li , e jedynym sposobem na poprawne rozliczenie si  z otrzymanych
z zewn trz rodków na remont uj cia wody jest  konieczne uruchomienie tego uj cia
w przeciwnym wypadku Gmina b dzie zmuszona do zwrotu tych dotacji, a kwestia
przyst pienia do Zwi zku Nida2000 b dzie jeszcze niejednokrotnie omawiana.



P. Przewodnicz cy RG zaapelowa , aby dyskusj  na temat Zwi zku Mi dzygminnego
Nida2000 przenie  do punktu „Zapytania i wolne wnioski” a teraz omawia  jedynie kwestie
zwi zane z przedmiotowym projektem uchwa y.

P. Przewodnicz cy RG powita  przyby ych na sesj  go ci: przedstawiciela Vatterfall
Heat Poland – Pani  Dorot  Kraskowsk  oraz przedstawiciela PGE Elektrociep owni Kielce
S.A. – Pani  Teres  W odarsk .

P. radna Teresa Krupska zwróci a uwag , e gdyby nie gospodarno  Dyrektora ZGK
to z pewno ci  dotacja by aby wi ksza. Doda a, e dzi kuje p. Wójtowi, e zmieni  zdanie
w sprawie przyst pienia do Zwi zku Nida2000 i skupi si  na uszczelnieniu sieci
wodoci gowej, dopóki b  takie ubytki to pobieranie wody ze starego uj cia jest
zdecydowanie ta sze.  P. radna zwróci a uwag , e woda ze starego uj cia  jest g binowa
i w zwi zku z tym jest zdecydowanie lepsza od tej z uj cia Nida2000, co potwierdzi y
przeprowadzone badania. Doda a, e jest zdania, aby dotowa  ZGK i wyremontowa  uj cie.

Przewodnicz cy RG odczyta  projekt uchwa y w sprawie  uchwalenia zmian
w bud ecie Gminy Nowy Korczyn na 2010rok,a  nast pnie podda  go pod jawne g osowanie,
w  którym za by o 15 radnych, nikt si  nie wstrzyma  od g osu i nikt nie wyrazi  sprzeciwu,
po czym stwierdzi , e projekt przedmiotowej uchwa y zosta  przyj ty jednog nie.

Ad. 6b.
P. Przewodnicz cy RG poprosi  p. Skarbnik o z enie stosownych wyja nie  do

projektu uchwa y w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasaj cych z ko cem roku
bud etowego 2010 oraz okre lenia ostatecznego terminu dokonania tych wydatków.

P. Skarbnik wyja ni a, e w przedmiotowym projekcie ustala si  wykaz wydatków,
które nie wygasaj  z up ywem roku bud etowego i s  przesuni te na rok nast pny,
w wysoko ci 499 836,98z  w Szkole Podstawowej w Nowym Korczynie, w wysoko ci
349 235,13z  w Samorz dowym Gimnazjum w Nowym Korczynie, w wysoko ci
305 000,00z  na remont dróg Gminy Nowy Korczyn,  w wysoko ci 144 994,84z  na
przebudow  drogi gminnej Winiary-Czarkowy oraz w kwocie 195 737,91z  na modernizacj
stadionu wraz z infrastruktur  towarzysz  w Nowym Korczynie. P. Skarbnik Doda a, e dla
wszystkich tych wydatków okre lony jest ostateczny termin ich dokonania i w  przypadku nie
wywi zania si  Gmina zobowi zana jest odda rodki w ci gu 7 dni.

P. radna Teresa Krupska zapyta a p. Wójta czy b dzie mo liwy remont ul. Stopnickiej
w przysz ym roku i czy w zwi zku z tym p. Wójt b dzie si  stara  o te rodki z zewn trz na
ten cel.

P. Wójt wyja ni , e 200tys.z  przekazane na ten cel z Urz du Marsza kowskiego
zosta o zwrócone, a  warto  inwestycji wg kosztorysu to 280tys. z , doda , e Urz d Gminy
zwróci  si  z pisemna pro  o zabezpieczenie w bud ecie województwa tych rodków na
przysz y rok i ma nadziej , e te rodki wróc  do Gminy  Nowy Korczyn. P. Wójt zwróci



uwag , e na dzie  dzisiejszy Gmina nie posiada w asnych rodków na przebudow  tej drogi,
gdy  cz  pieni dzy na inwestycje, na które zosta y ju  podpisane umowy zosta a zwrócona
do instytucji i w zwi zku z tym Rada Gminy b dzie musia a wyasygnowa rodki z bud etu
na rok 2011 na doko czenie realizacji tych zada .

P. radna Teresa Krupska zapyta a czy brana pod uwag  na ten rok jest inwestycja
maj ca na celu rewitalizacj  Nowego Korczyna.

P. Wójt poinformowa , e zosta  podpisany aneks do umowy w Urz dzie
Marsza kowskim, w którym zosta  wyd ony termin o rok  na skompletowanie dokumentacji
technicznej i przeprowadzenie przetargów. Doda , e istnieje zagro enie polegaj ce na utracie
rodków unijnych, je eli w roku 2011 nie rozpocznie si  realizacja tego projektu, zwróci

uwag  na du e opó nienia w przygotowaniu niezb dnej dokumentacji, a Regionalny Program
Operacyjny ma ograniczony czas na wydatkowanie rodków i mo e si  zdarzy , e  Gmina
Nowy Korczyn nie zdo a zrealizowa  tego zadania zgodnie z okre lonym we wniosku
harmonogramem.

P. radna T. Krupska zwróci a uwag  na fakt, e opracowaniem dokumentacji
zajmowa  si  zespó  z Politechniki Krakowskiej pod kierownictwem prof. Z owockiego
i je eli p. Wójt zdecydowa by si  na dalsz  wspó prac  z tymi lud mi to terminy zosta yby
zachowane, gdy  zatrudnienie nowych fachowców mo e skutkowa  tym, e Gmina mo e
w czasie si  nie zmie ci  z  realizacj .

P. Wójt wyja ni , e wg niego korzystniej by oby zacz  rewitalizacj  od przebudowy
yty Rynku i przy okazji wymieni  wodoci gowe rury azbestowe, bo nale y wzi  pod

uwag , e bulwary b  szczególnie zagro one podczas powodzi i z pewno ci aden
ubezpieczyciel nie podejmie si  ich ubezpieczenia na t  okoliczno , gdy  jest to teren
zalewowy. W zwi zku z tym nale y si  zastanowi  czy nie przychyli  si  do koncepcji
polegaj cej na wymianie instalacji podziemnych, budowie chodników, o wietlenia, która
dostosowana jest do warunków i sytuacji powodziowej Nowego Korczyna. Podkre li , e
ka dy projekt, który jest realizowany ze rodków unijnych musi mie  zapewnion  trwa
przez kilka lat, a w przypadku zniszczenia przez wod  bulwarów Gmina by aby zobowi zana
do ich odbudowy na w asny koszt.

P.  Przewodnicz cy  RG  powita  przyby ych  go ci  Komendanta  Powiatowej  Policji   -
Pana Romana Sobczaka, Komendanta Pa stwowej Stra y Po arnej w Busku- Zdroju  - Pana
Kazimierza cibi o oraz Przewodnicz cego Rady Powiatu – Krzysztofa Gajka.

P. so tys Zbigniew Jagie o przypomnia  o zapewnieniach p. Ma gorzaty Matusik,
e ma w dyspozycji projekty do 2020r., a tymczasem okazuje si  projektu na rewitalizacj

jeszcze nie ma.

Przewodnicz cy RG odczyta  projekt uchwa y w sprawie ustalenia wykazu wydatków
niewygasaj cych z ko cem roku bud etowego 2010 oraz okre lenia ostatecznego terminu



dokonania tych wydatków, a  nast pnie podda  go pod jawne g osowanie, w  którym za by o
15 radnych, nikt si  nie wstrzyma  od g osu i nikt nie wyrazi  sprzeciwu, po czym stwierdzi ,
e projekt przedmiotowej uchwa y zosta  przyj ty jednog nie.

Ad. 6c.
Na pro  p. Przewodnicz cego RG p. Wójt poinformowa , e zmiana

w przedmiotowym projekcie uchwa y wynika z faktu, e Rada Gminy na ostatniej sesji
ustalaj c wysoko  podatku od budynków lub ich cz ci zwi zanych z prowadzeniem
dzia alno ci gospodarczej w zakresie  udzielania wiadcze  zdrowotnych, zaj tych przez
podmioty udzielaj ce tych wiadcze  na 6z  za m2 nie uwzgl dni a obwieszczenia Ministra
Finansów podaj cego maksymalne stawki podatków i zgodnie, z którym nie mo e ona
przekroczy  4,27z . I w zwi zku z tym podj cie projektu uchwa y zmieniaj cej stawk  z 6z
na 4,27z  za m2 jest zasadne.

P. radna Teresa Krupska zwróci a uwag , e to uchybienie spowodowane jest  brakiem
wcze niejszej konsultacji z radnymi, a przecie  na sesji sygnalizowa a, e jest to stawka
za wysoka. Poprosi a p. radna, aby w przysz ci konsultowa  wcze niej z radnymi projekty
tego typu uchwa .

P. Przewodnicz cy RG wyja ni , e tryb podejmowania uchwa  podatkowych
na ostatniej sesji wynika  z kalendarza wyborczego i „nowopowo ana Rada Gminy” musia a
z dnia na dzie  podj  decyzj  o wysoko ci stawek nie maj c mo liwo ci szczegó owego
zag bienia si  w te kwestie o czym p. radna by a ju  informowana i st d pojawi  si  b d,
który po podj ciu przedmiotowego projektu uchwa y zostanie naprawiony.

 Przewodnicz cy RG odczyta  projekt uchwa y w sprawie zmiany uchwa y Nr
III/8/2010 Rady Gminy w Nowym Korczynie  z dnia 16 grudnia 2010r. w sprawie wysoko ci
stawek podatku od nieruchomo ci, zwolnie  od podatku, zarz dzenia jego poboru w drodze
inkasa, okre lenia inkasentów i ich wynagrodzenia oraz w sprawie ustalenia wzoru deklaracji
na podatek od nieruchomo ci, a  nast pnie podda  go pod jawne g osowanie, w  którym za
by o 15 radnych, nikt si  nie wstrzyma  od g osu i nikt nie wyrazi  sprzeciwu, po czym
stwierdzi , e projekt przedmiotowej uchwa y zosta  przyj ty jednog nie.

Ad. 6d.
P. Wójt poinformowa , e 30 listopada br. z ony zosta  wniosek do Urz du

Marsza kowskiego o rodki z PFRON w sprawie dofinansowania modernizacji O rodka
Zdrowia w Nowym Korczynie, która polega  ma na wymianie instalacji centralnego
ogrzewania. Wniosek ten zosta  z ony bez wszystkich wymaganych za czników m.in. bez
uchwa y Rady Gminy zabezpieczaj cej rodki w bud ecie Gminy Nowy Korczyn   jako
wk ad w asny w zwi zku z tym Gmina zobowi zana jest w okre lonym terminie
do uzupe nienia tych braków. P. Wójt wyrazi  nadziej , e uda si  wszystkie za cznik
do czy  do wniosku.



Na pro  p. Wójta g os zabra a p. Doktor Alicja Weso owska – Kierownik SZOZ
w Nowym Korczynie, wyja ni , e tegoroczna powód  dotkn a równie  i O rodek Zdrowia
w Nowym Korczynie i w  jej wyniku zosta a zalana kot ownia z piecami CO oraz archiwum.
W zwi zku z tym w pierwszej kolejno ci z funduszu czynszowego wygospodarowano 60tys.
na remont kot owni, która obecnie wygl da jak laboratorium i wymieniono równie  piec CO.
P. Doktor zwróci a uwag  na potrzeb  dalszego remontu polegaj cego na wymianie instalacji
CO poprzez wymian  rur, kaloryferów na czn  warto  kosztorysow  69tys. z   i w zwi zku
z tym po konsultacji z  pracownikami Urz du Marsza kowskiego okaza o si , e jest szansa
pozyskania rodków z PFRON z racji tego, e o rodek zajmuje si  równie  rehabilitacj  osób
niepe nosprawnych. P. Doktor poinformowa a, e na dzie  dzisiejszy skompletowane s  ju
prawie wszystkie za czniki brakuje jedynie Planu budynku o rodka zdrowia, który z racji
zmian organizacyjnych gdzie  zagin . Zwróci a si  z pro  do radnych o przyjecie projektu
uchwa y o cz ciowym dofinansowaniu modernizacji o rodka, bo Urz d Marsza kowski
sfinansuje remont w 50%, o rodek zdrowia z funduszu czynszowego wygospodaruje 16tys. i
równie  16tys. z bud etu Gminy Nowy Korczyn. Podkre li a p. Doktor, e  dotychczasowa
instalacja CO powsta a w latach 70-tych i rury s  zakamienia e i przez to zw one, co
powoduje, e piec zakupiony nie mo e w pe ni funkcjonowa .

Przewodnicz cy RG odczyta  projekt uchwa y w sprawie zabezpieczenia rodków
finansowych na realizacj  zadania inwestycyjnego dofinansowanego ze rodków
Pa stwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepe nosprawnych dotycz cego obiektu

cego rehabilitacji w zwi zku z potrzebami osób niepe nosprawnych pn.„Modernizacja
instalacji centralnego ogrzewania w budynku SZOZ w Nowym Korczynie”, a  nast pnie
podda  go pod jawne g osowanie, w  którym za by o 15 radnych, nikt si  nie wstrzyma  od

osu i nikt nie wyrazi  sprzeciwu, po czym stwierdzi , e projekt przedmiotowej uchwa y
zosta  przyj ty jednog nie.

Ad. 7.
Punkt ten pozosta  bezprzedmiotowy z uwagi na brak interpelacji.

Ad. 8.
P. Przewodnicz cy RG z yczenia noworoczne, aby zbli aj cy si  rok 2011

okaza  si  rokiem lepszym od poprzedniego, oby omija y nas kl ski i oby my szcz liwie
doczekali kolejnego roku.

P. Wójt z  zaproszonym go ciom, so tysom, radnym wspó pracownikom z uwagi
na okres noworoczny yczenia zdrowia, satysfakcji z pracy zawodowej i spo ecznej oby rok
2011 by  lepszy dla wszystkich mieszka ców Gminy Nowy Korczyn, by omija y nas
wszystkie nieszcz cia. Nast pnie p. Wójt podzi kowa  za okazan  pomoc podczas
wyj tkowo trudnego ze wzgl du na powód  dla Gminy Nowy Korczyn roku 2010r. firmie
Vatterfall Heat Poland, firmie PGE Elektrociep owni Kielce S.A., s bom Pani Wojewody

wi tokrzyskiego, Panu Komendantowi Pa stwowej Stra y Po arnej w Busku- Zdroju
Kazimierzowi cibi o, Panu Komendantowi  Powiatowej Komendy Policji- Romanowi
Sobczakowi, Panu Staro cie Jerzemu Kolarzowi, Marsza kowi Województwa



wi tokrzyskiemu- Adamowi Jarubasowi, so tysom, radnym. P. Wójt podzi kowa  równie
wszystkim instytucjom i gminom, które wspar y finansowo odbudow  po powodzi budynków

yteczno ci publicznej. Szczególe podzi kowania skierowa  p. Wójt na r ce przedstawiciela
firmy Vatterfall Heat Poland dzi ki, której uda o si  odbudowa  infrastruktur  uszkodzon
przez powód  Szko y Podstawowej w Nowym Korczynie.

Na pro  p. Wójta g os zabra a p. Dyrektor Bogus awa Zi tara wyja ni a, e
przedstawiciel firmy Vatterfall Heat Poland nawi za  kontakt ze szko   i odwiedza
niejednokrotnie Nowy Korczyn po powodzi, a nast pnie firma ta przekaza a niebagateln
kwot  345 600z . Zwróci a uwag , e dzi ki tym pieni dzom uda o si  odbudowa  kot owni
w Szkole Podstawowej, która na dzie  dzisiejszy jest druga w powiecie pod wzgl dem
nowoczesno ci. Na koniec p. Dyrektor podzi kowa a Panu Prezesowi Zarz du oraz ca ej
za odze  Vatterfall Heat Poland, gdy  to pracownicy tej firmy zrezygnowali z cz ci swoich
funduszy socjalnych i przekazali tak  kwot  na rzecz szko y.

os zabra a Pani Przedstawiciel Vatterfall Heat Poland – Dorota Kraskowska
podzi kowa a za zaproszenie na sesj  oraz wyja ni a, e rodki przekazane szkole to
pieni dze, które mia y by  wykorzystane na festyn na S ewcu w po owie sierpnia- Dzie
Energetyka, jednak e ze wzgl du na kl sk  powodzi jaka dotkn a ca y kraj  pracownicy,
zwi zki zawodowe i zarz d uznali, e zasadne b dzie te rodki przekaza  na cele
charytatywne.  P. Dorota Kraskowska zwróci a uwag , e to w nie na niej spocz
obowi zek wybrania najbardziej potrzebuj cych i by y to dwie gminy Nowy Korczyn
i Wilków, a na wybór mia o wp yw szerokie udokumentowanie trudnej sytuacji w Internecie.
Na koniec p. Dorota Kraskowska z a yczenia noworoczne dla mieszka ców ycz c oby
szerokim ukiem omija y wszystkie nieszcz cia ca  Gmin .

P. Dyrektor Bogus awa Zi tara zwróci a uwag , e równie  PGE Elektrociep ownie
Kielce S.A. przekaza y 5 000z  na zakup pomocy dydaktycznych i podzi kowania za t
pomoc przekaza a na r ce przedstawiciela tej firmy - p. Teresy W odarskiej.

P. Teresa W odarska podkre li a, e celem tej symbolicznej kwoty by o pokazanie, e
równie  i PGE Elektrociep ownie Kielce  S.A. wspieraj  dzieci z rodzin  zalanych przez
powód  poprzez zakup ksi ek i pomocy naukowych. Zwróci a uwag , e równie
i Elektrociep ownie zosta y dotkni te przez powód  – Bogatynia, Turów.

P. Wójt ponownie z  podzi kowania na r ce p. Teresy W odarskiej dla Zarz du
PGE Elektrociep owni Kielce  S.A. za okazane serce. W zwi zku z zaistnia a sytuacj
powodziow  na  terenie  Gminy  Nowy  Korczyn  w  2010roku   p.  Wójt  z  równie
podzi kowania w imieniu ca ego samorz du, Rady Gminy, so tysów i mieszka ców
za zaanga owanie w wykonywane obowi zki zawodowe, s  dla pa stwa i obywateli
w  czasie  walki  z  ywio em   w  szczególno ci  p.  Komendantowi  Powiatowemu  Policji
Romanowi Sobczakowi oraz p. Komendantowi Pa stwowej Stra y Po arnej Kazimierzowi

cibi o. Na koniec p. Wójt wyrazi  nadziej , e podobne sytuacje nie b  mia y ju  miejsca
i do spotka  z tymi s bami b dzie dochodzi  w mi ych okoliczno ciach.



P. Komendant Roman Sobczak podzi kowa  za zaproszenie  na sesj  i wspólnie
z p. Komendantem Kazimierzem cibi o z  dla p. Wójta, p. Przewodnicz cego RG,
Dyrektorów, radnych so tysów  yczenia noworoczne by w  Nowym Roku by o jak najwi cej
funduszy w bud ecie Gminy Nowy Korczyn i by ogólnie ka demu mieszka cowi o si
lepiej. Panowie Komendanci przekazali na r ce p. Wójta prezent w  postaci obrazu
w. Floriana by czuwa  nad bezpiecze stwem ca ej Gminy.

Uzupe niaj c wypowied  przedmówcy p. Komendant  Kazimierz cibi o yczy
Gminie Nowy Korczyn samych   inwestycji i by w  2011 roku nie by o nieszcz  jakie
nawiedzi y t  Gmin  na prze omie maja-czerwca br., serdeczne yczenia noworoczne z
p. Wójtowi, Przewodnicz cemu RG, radnym so tysom, druhom stra akom.

P. Wójt zwróci  uwag , e podczas powodzi gmina równie  wspó pracowa a
z powiatem, bo powód  dotyczy a wi cej ni  dwóch gmin i z racji tego zosta  uruchomiony
powiatowy sztab kryzysowy, któremu przewodniczy  p. Starosta Buski i st d podzi kowania
za zaanga owanie w akcj  przeciwpowodziow  skierowa  p. Wójt do p. Starosty Jerzego
Kolarza i ca ego samorz du powiatu w imieniu, którego podzi kowania przyj
p. Przewodnicz cy Rady Powiatu- Krzysztof Gajek.

P. Przewodnicz cy Rady Powiatu w imieniu w asnym i ca ej Rady Powiatu z
zebranym i wszystkim mieszka com Gminy Nowy Korczyn yczenia szcz liwego Nowego
Roku, pomy lno ci oraz samych sukcesów w yciu prywatnym, zawodowym i spo ecznym.

Nast pnie p. Wójt z  na r ce p. Prezesa Zarz du Gm. Zwi zku OSP RP- Janusza
Gajdy  oraz p. Komendanta Andrzeja Wajsa podzi kowania dla wszystkich druhów
z jednostek OSP za zaanga owanie w akcj  przeciwpowodziow  na terenie ca ej Gminy
i wk ad pracy w ony w ratowanie dobytku mieszka ców i yczy  p. Wójt jak najmniej
interwencji w tym Nowym Roku i jak najmniej pracy.

P. Komendant Andrzej Wajs podzi kowa  za yczenia i doda , e pomoc jest
obowi zkiem ka dego stra aka.

P. Wójt podzi kowa  wszystkim za dobre s owa, gesty, pomoc okazan , a którym  nie
uda o si  dotrze  na dzisiejsz  sesj  m.in. p. Komendantowi Wojskowej Komendy
Uzupe nie  pp k. Jaros awowi Molisakowi, p. Wojewodzie wi tokrzyskiej Bo entynie Pa ka
Koruba , obecnym  Dyrektorom Szkó  z  terenu Gminy Nowy Korczyn  za pomoc w okresie
powodzi: Barbarze Karnawalskiej, Bo enie Kruk, Joannie Chaczyk, Bogus awie Zi tara,
Jadwidze Kli  oraz p. Dyrektor Placówki  Opieku czo- Wychowawczej w  Winiarach Ligii

onka, która zapewni a zakwaterowanie wojsku podczas powodzi.  Na koniec p. Wójt
podzi kowa  jeszcze raz wszystkim radnym so tysom, pracownikom, p. Dyrektorowi ZGK,
p. Kierownikowi GOPS, którzy na co dzie  pomagaj  mieszka com Gminy Nowy Korczyn
oraz z yczenia szcz cia, u miechu, optymizmu by wszystkie zamierzenia w 2011 roku
uda o si  zrealizowa .



P. so tys Zbigniew Jagie o w imieniu wszystkich so tysów przy czy  si  do ycze
p.  Wójta  i  doda ,  e  so tysi  z  racji  tak  uroczystej  sesji  rezygnuj  z  „zapyta  i  wolnych
wniosków”.

os zabra  p. radny powiatowy Andrzej Lasak- cz onek Zarz du Powiatu Buskiego
podzi kowa  za zaproszenie p. Starosty na sesj  oraz za mi e s owa kierowane przez p. Wójta
pod jego adresem za wykazanie si  podczas powodzi, nast pnie pogratulowa  wyboru
w wyborach samorz dowych i z  deklaracj  jako Zarz d Powiatu otwarcia na wspó prac
z samorz dem oraz nadziej  na lepsz  wspó prac  ni  mia a miejsce w poprzedniej kadencji.
Na koniec w  imieniu w asnym i ca ego samorz du powiatowego  z  p. radny
najserdeczniejsze yczenia w nowym Roku, by by  szcz liwszy i by szerokim ukiem
omija y Gmin  Nowy Korczyn wszystkie nieszcz cia.

os zabra a p. radna Teresa Krupska zwróci a uwag , e jest radn  drug  kadencj
a powód  mia a miejsce podczas poprzedniej kadencji i z tego miejsca chcia a wszystkim
serdecznie podzi kowa   za wszelk  pomoc jak  okazano naszej Gminie, wszystkim pa stwu,
którzy zostali wyró nieni na dzisiejszej sesji oraz z a yczenia noworoczne ycz c
pomy lno ci w yciu osobistym i zawodowych oraz satysfakcji. P. radna podzi kowa a
równie  wszystkim rolnikom, którzy z ogromn  determinacj  bronili wa ów nie szcz dz c
przy tym si  i czasu. Szczególne podzi kowania skierowa a do p. Doroty Kraskowskiej-
przedstawiciela Vatterfall Heat Poland za okazane serce ycz c wszelkiej pomy lno ci,
zdrowia, szcz cia i b ogos awie stwa na ca y rok.

P. so tys Józef Trela korzystaj c  z obecno ci p. radnych powiatowych na czele
z p. Przewodnicz cym poprosi  by przy drodze powiatowej Czarkowy ukowice, która jest
drog  powodziow  udro ni  b  odmuli  w jaki  sposób rowy, bo z góry sp ywa a woda
wprost na drog  i teraz powsta y tam zwa y lodu co uniemo liwia przejazd samochodem.

Na zako czenie sesji zosta  wzniesiony przez zebranych toast za Nowy Rok.

Ad 9.
Przewodnicz cy Rady Gminy podzi kowa  zebranym za udzia  w czwartej sesji Rady

Gminy w Nowym Korczynie i o godz. 12:20 zako czy  obrady sesji.

Protokó owa a Monika Kulczyk


